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Protokoll fört vid styrelsemöte för Golden        
Retrieverklubbens Medelpad/Hälsinglands sektion 
 
     Datum: 2025-01-07  Plats: Via teams 
     Närvarande: Ordförande Malin Lundgren, Ledamöter  
     Martina Raitio, Inez Mooe, Carina Svensson, 
                   Suppleanter Teresia Huunanmaa, Ulrika Eriksson 
                         
             

        Anmält förhinder:, Kicki Bengtsdotter 
                                            
 

§145 Mötets öppnande 
Malin hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§146 Val av justerare 
Till att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Inez Mooe. 
 
§147 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§148 Föregående protokoll 
Föredrogs av Martina.  
 
§149 Rapport från ordförande 
Årsmöte: 9/2 kl. 17. Vi bjuder på middag, schnitzel, potatis och sås eller vegetariskt alternativ. 
Teresia fixar ett evenemang på facebook. Startar med middag kl 17 och möte kl 18. Anna Holter 
sagt ja till att vara mötesordförande.  
 
§150 Rapport från kassör 
Minusresultat för 2024 på ca 2000:-. 
 
§151 Rapport från informationsansvarig 
Inget för dagen. 
 
§152 Rapport från utbildningsansvarig 
6 anmälda till handlingkursen.  
 
§153 Rapport från jaktansvarig     
Jaktkurs i vår, Carina har frågat Anette Lövgren om att ev hålla kurs eller döma inoff jaktprov. Malin 
kontaktar henne om vidare info. 
 
§154 Rapport från utställningsansvarig 
Blivit lite missförstånd med domare till Open Show 2025, men vi håller kvar Tommy Z.  
 
 
 

justerare …………   …………… 
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§155 Rapport från mentalitet- och funktionsansvarig 
Inget för dagen.  
 
§156 Manusstopp Golden Nytt 
27/1 till sektionsspalten, 13/1 övrigt material.  
 
§157 Inkommande skrivelser 
Medlemslistor.  
 
§158 Utgående skrivelser 
Inget för dagen. 
 
§159 Övriga frågor 
- Carina efterfrågar om klubben kan köpa in en dator och bokföringsprogram till Carina som sedan 
kan gå vidare till nästa kassör. Mötet beslutar att genomföra det. Carina köper en HP på elgiganten 
för ca 4000:- + bokföringsprogram.   
- FBR-rosetterna kostar drygt 70 kr att köpa in så vi behöver öka priset på dessa till 85:-. 
- Trimkurs? Förslag uppkommer att fråga Maria Sjöberg? 
- Exteriörbedömning i vår? Tillfråga Patric Ragnarsson igen. Ulrika frågar honom när det kan 
passa. Förslag april.  
- Verksamhetsplan och Budget för 2025 
 
§160 Nästa möte 
Årsmöte och konstituerande möte 9/2 kl. 17.00. 
 
§161 Mötets avslutande 
Malin tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
 
 
……………………………………..      
     …………………………………….. 
Malin Lundgren, ordförande   Martina Raitio, sekreterare 
 
 
 
 
…………………………………….. 
Inez Mooe, justerare 
 

 


